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Regenerace sídliště u nádraží  

– veřejné projednání 

 

 
 
Vedení města chce i nadále zvelebovat veřejné plochy bytových sídlišť. Chystáme se dát novou tvář 
panelovému sídlišti u vlakového nádraží. Prvním krokem ke změně bylo zadání urbanistického 
a architektonického návrhu. Architekt Radim Oblouk upozorňuje ve svém konceptu na problémová 
místa území a hledá zároveň kvality a potenciál místa. 
 
Vedení města Svitavy a tým architektů zvou širokou veřejnost, zejména občany bydlící na sídlišti, 
aby se do diskuse o změně území aktivně zapojili. Byli bychom rádi, kdyby veřejná prezentace 
vyvolala debatu o předkládaném konceptu a budoucnosti území. Prezentace se uskuteční 19. září 
v 19:00 hodin v areálu mateřské školy na ulici Marie Majerové. Srdečně Vás zveme a rádi 
vyslechneme a vyhodnotíme vaše názory a náměty. 
 
 
 
 
 
Pavel Čížek 
místostarosta města Svitavy 


